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P R o r o K ó ¿ n r v r / g o
z sesj l  Rady Miejskiej  w Jqdrzejowie'obdytej  w dniu 28 Listopada 199

o godz.9-teJ w sali Urzqdu Rejonowego w Jqdrzejowle.

.&d..1; \rJ sesjq Rady Mtiejskiej w Jqdrzejowie otwiera
Pan Tad.eusz f,ato-Przewodnic z4cy Rady,

Stwierdzarle'na stan 28 radnych obecnych jest 25 radnychrco stanoviri

8912 %.Jest to quorum pral¡¡omocne do pod.ejmowania uchwa1
Przewodniczqcy powitat przybylych na sesjq radnych Rad.y Miesjkiejr

Pbzewedniczqcego Regionu SwiqtokrzyskiegonSolid.arnoéiIt Pana
WaLd.enara Bartos za rprzedstawicieLi stror¡:ictw polity cznych i stowarz
szárs,rBurmistrza ,innych goéci zaproazanych na sesjq.

Przewodnicz4cy Rady zaproponowal d.odatkowe przyjgcie d.o porzqd.ku 
-obr

' ' - )  pkt , t tZmiany rv skladzie osobov4ym Komisj i  P,elulzyjn€j t t .
. Radna B.Rogulska wnosj o zdjQcie z porz4dku obrad. pkt.5 uzasadniajqc

tymríe Komisja Rewizyjna powirura przeprohradzió kontrolq realizacji
uchwaZ przed zlo|eníem informacji Radzie przez Burmistrza.
lil m*re8swe pkti5 proponuje wpror,,¡adzié temat:lrllytyczne do pracy Komisj
Rewizy jne j r r .

' Burmistrz przpomina o ustaLeniach Statutu Gminy zobot^ti4zujqcych go
dklad.ania Radzie informacji o realizacji uchwa? z popnzedniej sesji.
Rad"ny R.i{rkowski jest zdani.ar 2e kierunki Czia?ania Konisji RewÍzyjne
powinna okreÉl ió sobie Komisja i  przedloZyó d"o rozpatrzenia Radzier
R'adny K'Grabowski jest aa potrzebq skontrolowania reali zacji uchwat

il:;; i::t;::rHi:tff do wniosrru radnej Rogulskiej o ¿o¿*u.o,*
"-) wnlesj.ónie do porzqdku obrad. pkt, 13 vt brzmieniu¡trUstalenie zakresu

pracy  Komis j i  RewÍzy jn€ j " .
'  RadnY A.Gawron wnosi o d.od.atkowe przyjqcie do porzqdku obrad pkt.14

w brzmieniu:frprotest Rady Mies jkiej hr Jgdrzejov¡ie w sprawie nie
dopuszczenia d-o drugf ej tury wyborów na Prezyd.enta Rzeczypospolitej
Polskiej  obywatel i  polskich zamieszkaZych (oza granicami kraju u.
Porza.dek obrad'przyjqto 22 glosami zarprzy 1 gtosie przeciw i  1 glos.' 
wstrzymujqcym si Q, z vwzglqdnieniem d-odatkowych propozycji,
Psrzqdek obrad;
' l  *Otwarcie ses j i ,  s twierdzenie quoru&rprzyjQcie porzqdku obrad.
2.Usprawiedliwienie radnych i czlonków Zarz4du nieobecnych na sesji

v ¡  dn iu  p6 . , lo ,b r , r r  pos ied .zen ie  i  6 ,11 ;br ,_ r r  pos iedzen ie .
3.Przyjqcie protokólu z poprzednÍej  sesj i .
4.PowolanÍe I 'ro¡is¡i uchwaZ i wni.osków.

5*fnform"b¡" z wykonania uchwa? Rady I4iejskiej.



i:::rj,j

. ' ' - :
' 
É,$etantá sef"har¿a i,, skaobnlú,#;r¡

1.ln1*"_*zdar¿ie 
K,onrsji T-nr+entaryaacyinéi: 

_ \
SiPodJgcfe uchwaly.w sprawie przyslepieaiaFi* JqdrzeJów do . ,l
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1 O¿Pod.J€cie uchwaZy w s¡irawie .upg$¡aznieat a Zanzqdu' I{iejskieg€ w Jqdrz
'¡owfed.odokenywanraxxfuwrua*x*rt 'e.przeniesieúkredytów

buüzetorrych nf gdsf naragráf@t w- A,anym rozdzifie'oraz.Ayspo¡rowanf a

r", l ' : ,: '
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1 1iPsd$eels"uchwaly w sprawie: upowaánienia, Zarzqdu Mf*jbt<i*go r I :' - ;  -  \
rt¡ JQdrzejowie d.o dol<on¡nrrranfa przeniesleú kredytów budietoqych
mi€aáy paragrafamL w da¡ym rozdziale oraz ay"ponoranla *"".*q

/

budtetow4,
12,Znla4y rr sk?adzie osob_owym, Koraisji Rewizyjnej..
13.ustalenie zakresu prBcy Komisj i  RewizyjneJ.
l4.Frotest Rad.y Miejskiej w Jqdrzejowfe w sprawie nle d.opuszczenla d.o

drugieJ tury wyborów na prezydenta Rzeózypospolitqj polskieg-.
ob¡nuatel-i polskich zamreszkazych poza granicami graju.

lJ.Zapytania i  wolne wnioski.
16.Zamhr iqc ie  obrad.

a.ra..r"
Ffiegskie

Ad'3; Rada przy¡€h 22 g?osamí za tprzy 2,gtgsach wstrzynuJqeh
si€ i 1 Eloséd przeciw pretekél nr V/9g z,popi,rzed:riepo posi.ed.zeniaY

Rady, :
r r  ,  t , T  f fAC[.4. w pqnkcie tym powo?ano aomisjq úchwetr I wniosków w osobac.

l.Danuta Kiwiorska
,  I  

. . : ,  
.  i - r  |  ' : '  '

2.hlojcÍe"n f¿irrir, ,.',

skla* Koniiii'-p.{zyiqta Z|,gzosanÍ za przy S g?osaéh'wstrzymr-rjgcych Étg
-}., ¡
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Ad¿5¿ InfornaciQ,'z wykonania uchwal Rady tr&.ejskie$ przedstawi?."

kosztuje tak
á,adnyeh qydatkóv

q tégo''.tytulul

I ¿yu$sji.nad przed.stawi.onq, prz.ez 4rráistrza infornaciq gtros zabraLi;

,Radbi' $t.Barqúski wniósL zastrzeZenia do reaLizacJf uchwaly w spráwfe
dokonania zmián w planle fr¡nduszu miejpkb-gminnego na figA rok.
Mia'l 'na uwad.zerhe 6 mln. zTrkt1re zdaniem radnego mialo byé podzieLone
poszczegéLnym sélectwem nlbl zsstalo- lqykonarre.Pyt'a1' dlaozege I kiqd¡t
bed.zíq podzial tych pieniqdzyrpyta} ponad.to jak Burmistrz widzf sprat^r(

. surr-c w mLe cie i  na r+si.
Búruistryz wyJaÉnia rad.nepu-porudza pan 80. mln.zlrla*ota ta zosta?"a ju2

rozdyspqnswana, z tego 66 nln. zZ przepnaezono .na' uLicE Armii itraJowe;
Polnforrdswal. przy tymr 2e koszt budowy nawierzchnl tej ulicy b€d.zib
r¡¡yrrosjl 4OT -!n1s-zL -+++ie ¿e@ ral+;a?,Jlllea j,rgÉ+{rajow<

, bqdzfe wykonana Jeezcze w tyn roinr
Co do Inroty 6 mln zl Burmistrz zobowí4zal siq udzÍellé radnemu wyjaéni
-nia po uzyskaniu informacji z Urz"du iuiie¡skiego w czasie przeru¡y

. w obradach.
Przedstawlonq informacjq Rada jednogloénle przyJQ?a do zatwierd.zajqce;
wi ad-omoÉci,

Ad¡6i Burmistrz przedstawi? kandydaturq Renaty Jfudorskiej,

Radzfe Btir¡aietrz;, r
2  . Uád.einentewaZ plotkl, áe rozbióika pomni,ka w Jqdrzejowfe

d"rogorinfermuj4c jednoczeÉnie¡2e niastg nÍe ponioslo

{ ,

(

pracownika SEdu ReJonowego w Jqdrzejowle na stanowisko Sekretarea Gmir
¿ L

Rad.ny K.Grabowski zvrróclt siq z zapytaniem jak dtugo kand.ydatka
pracu¡e w Kolegiu4 do furaw Wykroczeri.
Pani Kawiorska odpowiada-od 1gB3 rolru..
ñftadna D.KJwÍor.ska zapytuje gig czy kand.yd.atka naleZata do
i de'' $aklchi
Kandyd.atka odpowiadar áe nigdy nie nale Za?.e d.o' orgarrizacJi politycznyct
nad.ny i{.Kuémierz wJ¡powiad.a sÍQr 2e bezpoÉrednin przeTohanym Se\r etarza

,t'

b€dzfe Burmistrz, a naszym Zyazeniem',jestraby pracownicy urzqd.u bylí
ludzni uprzeJmyuri w stssr¡nk¡¡ do petentów jakich bqdq obs?ttgiwaé.
MÍelisnry juá de czyniehia z Ludáml'którzy odnosil-i siq do interesantóir
niekultqralnie;.
Rada,20 g?osani zarprzy 5 rstrzymujqcyeh siq przyj€Za kandydaturq
Re.Bat¡r Kawjorskie j na Sekretarza Gmipy...'
Rad.a p.odiqla uctrwalq nr vl/l}/go * sprawie powotania Sekret,arza Miasta

w JQdrzejowie¡

/uchwala w VfhB/gO w za\4czeniu do prot okó¡1u/ ;
\ :

grga¡riza.cJi
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Itla stqpni e Burnistrz pnzedsta¡,¡f a kandydatr:rq
stanswlsko skarbnika bud2etu,
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Gtos rabler:a Janusz Hatys przewodnfczctey Kon-isji Bud.2gturGospodarki

i Mienia inforrnujqc, 2e' spran¡a kandydaturyl na skarbnika pyta one.v¡iana
.

na posfedzeniú Konisji i wydano pozytywn4^opiniq. -
Kandyd.aturq Gra2yny Róvrnickiej na stanowlsko skarbnikq gminy Rada

przyjglE- 17 gtrosami zarpTzy 3 g?osach'przeoif¡ i 5 wstrzyqrjacych siq.
Rada podiga-a uchwatrq nr VLl39/9a,r¡ sprawie powo?ania S¡arbnfka Mtqste
ü Jqarzejowie.

.  
,  

' : - :  
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/ucnwara nr vf/Tg/go w zal.qczeniu,/.
' o

, Burmistrz'poinformowal Rad.'qr2e sekretarz rozpocznle praeq z dniem
1' grudnÍa br,,rnátonriast Skarbnik z drriem 1 stycznia 1991 roku,

'Ad¡7¿ . Sprawozdanie z prac Komisjt jfñwent-aryzagyjneJ d" spfsu
'nienia 

ko¡nunalnego dklada Radzie M.GaJewski -przewodniczqcy te.j Konis
,/sprawozdanie w zal4czeniu do proto nótu/.

- - .- '  W dyslcus j i g?os zabraLi:
t r

Radny St.Barariski zweóci} siq z
trr ie jskiej  bedq przejqte,

zapytaniem czy grunty wspólnoty

P.Ga{ewski wyjaÉniar2e istniejq d.wie forrny w?adania gruntami jako
mienie gminne í tzw; wspólnoty gruntowej-to relikty przószloÉci,.
Bedq czuwa?'nad tym mówiZ dalej p.Gajewskiraby 2adna nierucliomoÉó tes
typu nÍe przeszT-a niezauwa2ona.
Radnywleslaw Poczqty zwraca sfg z zapytaniem czy Rastwiska
zaflsane sq jai<o grunty wspólnotyrl 'bwll dalej ,ze 

surmist¡z

zawradomió zainteresowane solectwa q tymr zeby zg!.aszaty sie

l r zpoznania siq z mapami,
I4.Gajewski  wyjaÉnier?e spisy bede wylo2one na przeciqg miesiqca d"o
wglqdu zainteresowanJnn.
r . r i - ¡  C'rtüiadomor2e organy samorza"dowe muszq.by- y tym powiadomionerwynÍka to
z' .ustawy. ,
Radna,'G"eZka ¡"est zd.aúia, te naJ'ehy zrobié wszystkoraby uperzqdkrrui
d-zial'kl wspólnoty wiejskiejrgdyby te dzialki siq konunalizowa3o
by?oby, {e krzy.rrrdzilae dla,ws!,!Íy¡row{edziaza siq za ur'egulowaniem stanu
prawnego tych gruntów.
i r ' ' a r  r  - - - r  ÁI'1 GaJewskÍ wyja*lriarZe te grunty sq komunalizowane.litieaie to jest pod
szczegóJ;nq .ochronq prawtlqrgdyby urzqd Miejs\i chciat sprzed.aé sr,¡1t

wieÉ musi ltyrazid zgodq.!i l  Biaskach na tym tle toczy siq sprawa sqdowa

", 
tymr2e rolnicy wsi Piaski twierdzqr2b'jest to wspóLnota gruntowa.(, . u,-e2e'1i -rzqd Retonswy vryd,a decyzJqrze iqst to mienie gninne-mo¿e wynil- . -

neé sp$rrRéwn-rie'dobrze mo2e to byé zariczsne d.o wspólnoty.

w Piaskac

powini.en

w celu
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Bur¡ni sftrz prosltr 
" 

poittfornowapie kiedy míeszkaúcy bed{, nogl-i przyJÉé

do UrzQduiaby zapoznaé siq ze sfisami ini^Ientaryiacy jayni. '

P'.Marian paJervski odpowiad.ar¿e bgdzie to moáLiwe po '1 grüd'nia br'

Radá JednogZoé¡ie przyiq?a sErawozdanie ? Prac KomisJi fnwentaryzacy¡

nej  do zatwierdzajqcej  -wiadomoÉci.

Ad.¡g; S¡:rawg przystqpienia do Staropolskiego Banlq¡ Komunalne

w KieLcacii rererir¡" i"*¿ut"".
Przewodnicz4cy KomisJi Bud2eturGospodarki i Mienia J.Hatys poinforlro-

'9ra1.Rad.qr2e 
ko¡nis ja zap,ozna1a siq na swoim posiedzeniu 

1 
tq.sprawq x

i jest 
-za 

pryzystqpieniem d.o'staropolskiego Banltu Konunalnego .
w KleLcach i przekazanien 5-eÍu akcjf. na kwotq 6 m]n.zt";

proJekt uehwaly w powyisze¡ sprawie przedstawita Radzie Brzel4lodntczq-

c a " K o n i s j i Ü c h w a Z i } ü n f o s k ó w r a d n a D . K 1 w i o r g k . a . , . ,

Rad.a 23 gZosami za rpri l 1 glosÍe wstr2ymuiqcym siq powziqla uchwatq

nr'yI/4o/gO w sprawie przystqpienia Gmfny Jqdrzejów d"o Staropolskibg

Banku Komr:nalnego w Kielcach w charakterze zaloLyciela.

/uchwa?a nr VT/4o/go w zal-4czgniu do protok1tu/ '
L 

rwodniczaceeo Lewiorek odczYta?Ad.9' * Zastepca Przewodniczqcego Rady Gustái¡¡ Si

pf"emo't"2"*odníez4cego Sejmiku Samorzqdol¡/ego vfojewództwa I{ieleckiego

Nr 8.3. oz¿z/z/gO z dnia 1990-09-18 w sprawie zrzeczenia si€ przez

Rude czqÉci dotacji ogó1nej z pnzeznacze.niem na obslugq Sejmlku

i*,Frzewo,in icz4cy lbmisji Bud2eturGospodarki i I '{ jenia poinformov¿aZ Ra

Le opinia Konü.sj i  w tej  sprawie jest  pozytywnaownioskowal o przegtosc

wanie projektu uchwaZY.

Rada jednog?oéruie podjqlá uchwa?q nT .Vf/41/9O * sprawie zrzeezenia sÍ

cZqáci dotacil, ogólnej na ko,sZ Ly dziahalnosc¡ Sejrofku Samorzqdo¡¡ego

Wo¡ewództwa Kieleckiego w 1990 rqku.

/uchwala nr vT'/4i/go w zaT4czeniu do nro.to?'6hu/.
I

Ad¿i0. - Projekt uchwa?y zosf'aT- praeFlany Rad'nym.

,Burm1st rzprzed.Etawi1 jakp foponu jos{er .ozdY6ponov/an ienaduy2k i

budZetowej.

Rad.ny J;Hatys'poinformowal o amianach ¡akie wnÍosZa Éo projektu

uchwaZy Kom:isja fud¿eturGospodarki i Mienia na swoim posiedzerLiu.

Rá{ny St.Barariski prositr' o dofinansowanie-br4do4r pr.zeds-zko],a w 
Ttuto

podajqc co je=zcze potrzeba zakuplóraby'mo2ria zakoúczyé budowq obiekt

Radny L.l4aksaLon popiera proébq radnego Baraúskiego uzasad-niajqc ,2e

jest to inic:jatywa mieszkaiców i duZe ich zaangaZowanie;ProponowaS

p"rtÁa.c4,yó taruetq "B.i9T:Zi4 zZ z $ Zl dotacie na inwesty,c je.

L,
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ProJekt, uchwaly z uwzgLednienien. poprawki ppzedsta$/ia Radzfe
D.Kiwiorska.
RadE jednogloÉnie pod,jqZa uchwalE nr Vt/42/gó * sprawie podzfa?u
rladwyZki budietoweJ budá'etu mlasta i $niny za 19g0 rok.
/'uchwala nr Ut/42/gO w zal.4ezemiu do protokólu,1.

¿¿;r i  ¿ Radnrü otlzyuraLi -projekt uchwaZy w teJ sprawfe. ,
Potreebq podjqcia tej uchitraly raryjaénia fts.¡¡1 strz.-
Przewognícz4cy Komisjl Bud2eturGospodarki i Mienia infornuje Rad.E, 2e
Komisia stoi na stanowf skr.lraby udziellé upowaÉnienia Zarzqdowl
MiejskÍermr zgodnie z pkt ;11 porzqdku,obrad.,
Projekt uchwa?y przedstawi?a RadzÍe D.Kiwlorska-przewodniczqcg Komis

Wniosków i  Uchwal.

Rada 24 gTosami nprzy 1 glosie wstrzymujqcym sig podjQla uchwatq
' 

nr VT/ry/gA w sprawie upowaánieni a Zarz4du ltiejskiego w Jqd"rzejowie
do dskonyr+ania przeniesieú k=€dy+€'h' budáe*ewych nS.qdzy paragrafaft:i

' vr danym rozdzÍale oraz dysponoi,rrania rezerwq bud2etowq,

/ucnwáZa nr VT/tú/gO w za?.4czeniu do protokó?u/ .
Erzerv[a.

Wznowienie obrad.
Burmlstrz udziela wyjaQrienia radnemu St.Baraúskfemu odnoÉnie kwoty
6 mln.z l rKwota 6 mln.z l  stanolv i  60 % odpisów dla samorz4dów uzyskiwa.
nych z podatku rolnego od. indywid.ualnych gospodarstw rolnych oraz od.

. jednostek gospodarki uspolecznionej , a takZe odpisów pod.atku rolnegc
od dochodów z dzialóiv specjalnych produkcji rolnej od. jednostek gosp(
darki nieuspolecznionej.Srod.ki te sq przekazywane d1a samorzqdóirr wsi,
które je r,,,1rpracowa?y.Fundusze te b€dq dzielone dopiero po 15 stycznir.
1991 ' roku .

Ad.13. Rad.a przyst4pi?a do ustaLenia zakresu pracy l fonis j i
Rewizyjnej¡

Radna B.Roguil"sla -dotychczasov¡a przewe dnlczqca $omlsji 
-Rewj.zyjnej.

Jest  zdáiar2e Konis¡a powirura d-zialaé na bieáqco, a nie , ,^r- i1^-
kwartat.Por,¡fnna ! 'eagowaó na odczucia spoleczneraby w'porQ zapobiec '

sprawomrktóre mogq byé nieed.wracalne.
Prositaraby R.ada uwzgl?:niZa tematy do pracy Komisji Rewizyjnej,
które zglosz4 radni. , . r

Rad-nY K.Gr?bowski byl zd.aniarZe nle mo2na wytyczaé tej kom:isji co ¡r¡a
- . i  K  -robic.'*omisja Jest po tor,Ze na. dzialaé, przed fakten, a nie po fakcie.

Komisja powinna dokonywaó kontroli 'we wzasnym zakresie.

t
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Radny l,.t*la$saLon, przychyJ.ar.sfe do glol radnego Grabowskiegoi

L.I{aksalon byl zd"anfaraby Áonisia Rewizyina oprac@wata ramowy ptran

swojej dzialalnoÉcf . i przed'stawila Radzj.e'

Rad.ny K,Grabowski :zakres dziatar¡ia Komisj,i Rewfzyinei' jest okreÉIo'

w statueúe Gmfn}; ' 
,

Radna D;iiiw:."rska przedstawia dla pfzypomnien*a Rad.zie Jakf d: zad-anl

sq przyp.isane'do zakresu d-zialalnoÉci Komisif . 
\ '

Rad.na Kir,¡iorska jest zd.anfarZe kaáda komisja ma opracowaó staly ptra

pracy i przedstawió Rad.zie. i
Nie zgadzahd. siq co do staleJ pracy KemisJi RewfzyjneJ'twferdz4cráe

nie mo2e to byé ciato'staLe r:rzqdujqce.

Zgtrosila wniosekraby posiedzenia komisja odbyüa?,a po godzinach prac

ponlewa2 níe jest to mo2liwe vr godzinach pracy;

Ksníjsa powfnna, ópracowaé pLan swojego dzia?ania*

Ad¡i ,12 j Rad.a przyiQta rezygnac iq zho2ónq na piÉmie na r9ce

""""*odniczqcego Rady z czTonkowst¡¡¡a Konrisjl Rewizyjnej spoza Rady

RenagrJk:r+iorskie$ r+ybranej r+€- stansry:isks sekretar¿a Grui^n¡¿ uchuta?4

nr v l /44/9o,
/uchwa?a nr Vfl4\/go w zaT4czeniu do protokó>'u/.
Przewodniez4cy Rady udzieli? gZosu rad.nej B,Rogulskieirktóra w swoj

u$porviedzi stwíerdziZar2e byloby zasadne,aby zrezygnowaZa z p],acy

w Urzqd.zie lutiejskim,.?vrcóci?a slq do-Burmistrza o wycofanie iei

ostatniego angazuraby mogtra od.ejÉó z pracy na zasadach jak wszyscy

inni pracovn:icyraby praca w uRzgdzie korlczy?a siq z dniem

30 listopada br, rwówczas pobraZaby od"prawq 1 moglaby korzystaó

z zasil i<i. i dla bezrobotnych .ZaznaczyZa tur Le wrqczeni.e iei anga2u na

referenta odbyto síQ z poni2eniem jeJ godnoéci  osobistej .

Pfzewod"niczilcy Rady infornuje ,2e teLex w sprawie od-rvoZania

B.Rogr.l lskiej ze skladu, Konfsji Réwtzyjneira którego treHó na wstqpi
' przedstawi? ZastQpca f"r"rudniczqcego Rad-y G.Siewiorek otrzymal

wczoraj ) t  i .27,1i,stopada, o godz *13-t,ei  ;

Burnlstrz lrJmowiada siqráe dzisÍaj. na sesji

personalnych spraw p,Rogulskiej.rponiewa2 nie
nie mo2e rozPatrYwaó

jest to wZaéciwe miejs

na rozstrzyganfe tYch spraw.

ZaskoczyZo n.urie ,2e wrqczenie anga2u p.Rogulskiej mówiZ dalej

Bur¡nistrz odby?o siq z ponl2eniem jei god-noÉci osobistej '

Nie rna mxÁnees w Polsce ,ani na ÉwÍecie cztrowiekarktóry by nie
' 

popelni? bZqdur2e jest rad4a Rogulska rozgotyczoparoczekiwania

p.Rogulsklej  byly wiqksze ¡co ug.. ika¡o 2 je j  rozn,ów.

poirri""mowatr jak odlywalo ¡iq 
wrgczarrie anga2y.Burmistrz prosil do

gabineiu, pracowników poszczegó1nyq1[ *ydzi aZami.
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Anga2e wrqiza?a Sekretarz Urzqd.urpmi Rogulska 'q szl,a z gabinetu be:

zlotenia podpisu.Stwierdzenie panÍ Rogulskiej o poni2eniu jei

godnoÉci ni,e na uzasadnienia-w faktach.Do'iakiego odczucÍa nie byl.o
jakichkolwiek podstaw,mówit Burnistrz.

' 
Radny K,Grabowskl wypowiad.a siQráe w Radzie dest czterech pnawników

jak moZna bylo dopuÉció d.o'takieJ nietrrrawidlowoÉci )
Radna D.KlwÍorska-w tym czasie kiedy wybierano przewodniczqcego
Komisji Rewlzyjnej nikt z prawników nie byZ obecny na sa].i.Wyszl.iérn;
poni.ewa2 ustalaliÉ*y o{yn"grodzenie dLa Br.rrnistrzarNÍe byl obeony

, równieZ Burr¡Ístrzrponiewa2 sprawa bezpoÉrednio go d.otyczy?:a,
Radna stwierdz arilé od poczqtlru mia?a zashzzelenia co do wybon: tej

osoby na przehloüriczqcq Fromisjl Rewizyjnej.&nrdno jej bylo z tym
problemem wyjÉó na forum Rady.Uwatarhe pracownik Urzqdu nle powinier

f . q

( '  byó czlonkiem Komisj i  RewizyjneJrnie mo2g pracowri ik sanorzqdowy
kontrolowaé pracy Zarz4du podlegajqc JedfloczeÉnie &urmistrzowi.'
Ja o'soblÉcie d.o pani Rogulskiej níe mam 2adnych zasürzeleri.rmam urqc,
já-r< najlepsze zd.anie.
W.Kuémierz -w]ry)owÍada si?r2e Komisja Rewizyjna w razie potrzeby
powin¡ra powo?aó sobie specjal istów.
Radna B.Rogulska ponar^i ia svrojq rezygnac jQ z 'pracyrpodkreÉlajqc,  2e
nie rezygnuJe z pracy w Kourlsji,
Radny L.l,{aksalon jest zd.aníarhe zasa.dnym byloby od?oZenÍe tej sprawl
do  nas t tp t ru j  ses j i .  

,
Radna D.Porqbska-lulaniara wypowiada si.Qrskoro B.Rogulska oéwiad"czyt"V,
áe rezygnuie, z pracy tnzeba jq zawiesió w'czynnriÉciach'w pracach

/ Komi.s j i .  
¡

'L 
Radny R.Kurkowski -B.Rogulska jest radnq.
Radna' D.Klwiorska jest zd.anl'arüe skoro radna oÉwiad.czyLarLe rezygnr
z pracyrnie ma ju2 wówczas prawa do od.prawy.Rada nle ma tu juZ nic
do gadalria.'Ztwóci,f,a siq do radnej Rog¡rlsklejr2e zglosila swoj4
rezygnaciQ, z pracy w chwí1i emocjirprosila o przemyÉlenJe tej sprawy
ale nie na takim forum.
Burmistfz ponownie wypowiada síQrile Rad.a Í sesja nie jest miejsceil
do rozstrzygania takich spra$¡.

. 
Kadna B.Kocfszewska-M¡stal -ubblewanla godnym jest faktráe przez

. pó1 rol<u przewodniczqcym Konisji Rewizyjnej by? pan R.Kurkowski
równieZ pracorrrnik samorzqd.owy i nikt na to nie reagujergdzie sq nasi
prawnley.

Burmistrz jest zdaniar2e Rad.a rna d.zisiaj obowiqzek podjqé t4 krarestiq
Jest to..stan r:iezgod:ny z prawem.Chodzf tu o przéwodnÍctwo Komlsji.

: Jako Zarzqd. i Burmistrz nie mam nic do ukrywanfardokumenty sE zawsze
do wg14du;
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.Radna D.Porqbska-I{aniara cofa s,wóJ wniosek.

' Burnistrz-sprawa bardziej kieruJe sfq. w stronq emocji, a niep pr.awa
fnformuje jak wyglqda sprawa w Urzqd.zie odkqd rad.na Rogulska obJqla
funkcjq Przewod.nicz4cego .Komisji.Emocje kontrolne u p,RogulskÍej

'rnia?y 
niejsce.Pani Rogr¡Lska z wieLoma oso-bami pozostawata w konflik

cie co stalo sfq bardziej wldocznergdy,zostala .przewod"níez4cq
KomÍsjf RewizyineJrmoáe to branie odwetu za 'niezaspokojenle swoócb
ambicjlrw takiej atmosf eyze nie d-a sig pracawsérani przeprowadzaé'
kontroLi w stanach emocjir

. Takie skargi i pretensJe rarpzynqly do uurie kontynuowa? dalej
Burmistrl od pracowników.Powinno to byó bez gniewu i nienawisci.
Cel.; iakin jest skontrolowanie Zarzydu nie zostariie osi4gniqty,
Jeáe1i  d.ominowaó ¡q¿U emocje,  )  _ 

'

Rad.na B.Rogulska -nie jestem osobq narwanqrnie bylo przypadków
emocji;nie zaczqzam kontrol. i natychmiastrMówi na czym polegata
Fo-nlrola-Zerzqdur anastQpnie r2e ni e Jozuuli€ + jakle tu emoeje
chodzi lo.Bedq wchodzió w grq osoby p.Kniewska i  p.kar i rowarktóre do
dzis ia j  n ieszajq rv Urzqdzie i  pracujE do d"zis ia j ¡bo ich Burmistrz
ni .e zwolni?.  Prosiraby to wziEéé pod uwagq przy podjEciu decyzj i .
Burmistrz ies! przeclwnyraby ba sesji omawiaé sprarry personalne.
! '/yjaÉniar2e pani l{niewska jest bardzo dobrym fachowcemrw wielu spra,
wach i bez niej trudno byloby zarzqd.owi pracowaé.Dlatego tei b]¡?
mój postulat kontSmuowa.? Br:rmistrzraby paniq Kawiorsk4 przyjqé od
l .grudniaraby rnogla p. I { r i iewska przekzaó ¡e¡ doÉwiadczenia jako nowei
osobie,hosl l  o zrozumienie tych spraw.o sprawach. personalnych ja
mam decydowaó.Dyskusjg tquwaZal za nieuzasadnion?.
Pestawil formalny wniosek o odwotranie radnej B,RogulskieJ

fr 
zajmowanei funkcjf pizewodnicz4cego Komisji RewizyjneJ. -.

- rZ€swE 
¡ 10 minut¿

lilznowienie obrad.
Rada jednoglqÉnfe uchwalita dokonanie zmiany przewodnlczqcego
KomÍsji neriizyjnej w gZosowaniu jawnym.
Radna D.Kiwiorska przedstawia projekt uchwaly w przedmiotoúej
sprawie.
Radna Rogulska nie zgad.za si 'q z treÉciE tej uchwaly.
Przewodníczqcy Rad.y zwxaca slq z zapytaniem d,o rad^t'rej Rogulskiej,
dlaczego chce odejÉó z praay a zostaé czhonkiem Komisji Rewizyjnej.
Radna B.Roi¡ulska wyjarínia,áe dlategoraby zachowai swoJq godnoÉó;
Radna B.Kociszewska-lLsial zghasza formalny wnjosek. o odSoZenie tej
spralrry qa kolejnq sesjq.

(
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Burmistrz *ksitczy siq rok kaLendarzou4yr-Komisja,Rewízyjna nusi :pnacow

zg?.asza,vmiosek o .powolanie nowego przewoüliczqoego ifumisjÍ;

Rad.na B.RoguLska-ja nie Jestem osobq pr¡nratnqrale radnq,i"t i ja nam

autorytet u miesoiernie zosta?am kiérownikiem wydzialu,zdegradowano

nniernigd,y nie'szlan na lewiznqrnigdy nie byZ.o ml'?atws.CzY szlam na

1ep przelo2onych, aby byé kferownikiem.0d. panf Góreckie$ wywiezi.ono

mnle do szpitala,Wyprewadzl?am Wyd.zia? Gospodarki KomunalneJ i Nfesz

kanioweJ jako kierownik I po dwóch latach pracy zwolniono nnie ze,

stanov¡iska.Chcq ratowaó godnoÉé .radnego. mówfta rad.na Rogul-ska.

Egdny K.Grabowski nie zgadzaT. sÍq z treÉciq projqktu uchwaZy.

Radna B;Kociszewslca-Fir¡sfa? pyta kogo prawnicy reprezentujq skoro nie

wiedz ie l i  co  rob i l i .
Radna M.Rokicka -nÍe wypowien siq ,ho ni.e bytam obecna.

Burmistrz ustosunkoiria? siE do gtosu radnej B.Keciszewskiej*lvfi¡siu1

nastQpuJqco; zrirchwalstwem byloby twierdzenie, 2e prawnicy znajE sroJe

przepisy na pfqtkq,lüybral:.Émy KurkowskÍego nle wiedzieliÉmy ,2e t9

bZqdrterez juá wiemyr2e by?o to b?qdem.

Mam pov,ra.áne wqtplivroÉcf , jeZeli ktoÉ wydaje opiniq o sobie mówi}

Burmistrz,lJvrala.T-rLe sprawy nie traktujemy jako r^¡artÓéci pracownikara

zwracarny uwaGq na istotq ,2e pracownik samorzqdowy podleg¿y zwierzch
*kowi kontroluje sam siebíe.Czy mo2na kontrolowaó samego siebiei

Ilo2narale zawsze mog4 byó zastrze2enia,

PowinnÍÉmy dzisiaJ podjqó decyzjgrponier,, ia2 jako Rad.a nie noZemy

pozostawaó w sprzeaz:noÉci z prahrem. ,

Je2e1i p.Rogulska tak bard.zo chce byé P¡¿swodniczqcq Komisji l lewizyj

nej mam wqtpliwoÉci dlaczego? Czy nie chodzi tu o odegranie siq na

osobach tz którymi pozostawala i pozostaJe w konflikcie'
l¡iamy ksniec rokurmusi byó kcntrolowany Burni strz i, Zarz4d.,

Za- wnioskiem Burmistrzaraby spráwq zalatwTé na dzisÍejszym posiedze-

niu Rady wypowiedzÍalo síq 13 radnych przy 7 g?osach przeciw i 2

glosach wstrzymuj4cych siQ.

Projekt uchwa?y przedstawia üadna D.Kiwiorska -przer,rrod.niczEcY

Komisji Uchwal" i ihiosków.

Rada 18 glosami za wypowiedziala sÍg za i;ajnym glosowaniem w sprawie

od-solanla radnej B,RoguLskiej z funkcJi przewodniczqceJ Komisji

Rewizyjnej¿

Powotano Konisjq SkrutacyjnE ,rr skladzie; ,
1 . Danuta Porqbska-I'lani ara l
e;nrZbieta podsiadla,

JrAndrzej Hatnyr

(
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Sk?ad KonisJi '  SkrutacyineJ práyiqto jednegloÉnle. '
'KomisJa Skrutacyjna ukonstybuowala siq.
Przewodn icz4cym Komisji Skrütacyjnej zostaje Andrzej Hatny-rktóry

poinformowal radnych o sposobÍe przeprowad.zenia glosowania.

Komisja Skrutacyina przygetowude karty $e glosor^¡a3.ia.

Nastqpuie gtrosowanie tajne.,'
NastQpnie przewodnf cz4ey. Komis ji Skrgtacyjnej pr:zedstav"ia

I

gZosowahla przed.klad.ajqc Rad.zÍe'protokól Kornisjl.. \

/protekél ítumis j1, Skrutavyjnej w záZ4czeniu do 'pro'tohóLu/;

W.,,"nryniku tajnege gloeowañía radna B,Rogulska zostaJe odwo:lana

z I funkc¡i przewodniczqleJ Komisji Rewtzyinei'
R*d*y L.l,faksaLon zgtrasza .kand.ydaturq radnej. ElZbiety Fodsiadla na

. . , t r :
przewodnicz4c4 Komisji Hewizyjne.j :-wyra¿a zgodq na kañaydowanie.

Radna D.PorqbE¡s*Mani ara zgL.asza kandydaturq radnego Wieslawa Pdczqt

go *nfe wyra2a zgody. ,,
Przewodnlczqcy Rady zgLasza

ftffi€#-€Pdf
Przewodnicz4ey Rady zgZasza kandydturq Stanis?awa Baraúskiego-wytaáe

z g o d q .
fi.,twyniku jawneggrr 6ilosowanla 19 glosarni zarprzewodniczqcq Komisii

'Rewizyjnej zostala wybrana radna E1¿bieta Pod-siad'?a'
Rad.a podjqla uchwa?q nr Vt/!5/gO w sprarvie powolañia Przewodniczqceg

Komis j i  Ftewizyjnej .

/uchwala nr Vf/45/go w zahEczeniu d.o protokóhu/
Przewodnicz4ca Konrisji Rew:izyJnej na nastgpnej sesji poda kandydatur

spoza Rady do skladu osobowego Komis j i .  ,  . )

Ad;14.: Rad.a $ednog?oénie uchwalita protest skierowany do

P a É s t w o w e j K o ¡ a 1 s j i p y b o r c z e J i S e j n u R z e c z y 1 l o s p o 1 i t e J P o 1 . s k i e j

vü sprawie nie d.opuszczenfa do- drugiej tury wyborów na Prezydenta'

Rzecz¡rospolitej Polskiej obywateli polskich zamieszl<a$gcSch poza

wynfkÍ

(

kandyilatu¡q. radnego Andrzeja Hatnego -

- graniacamf KraJu;
' /protest w zah4ezeniu do"pt'otokóZu/ ¿ l

Adi1 5; W punkcie tyr! glos zabralf:
Radny J,Hatys zw-rdci? sig z zapytaniem u¡.sprawie drogi na ul.Przemys

lowej cly í ktedy-bQdzie ¡rawiezfena szlakq;

R.Kurkowski .wyjaqtiu przed.rnówcy ,2e Jest ju2 podjqta decyzja

o budowie drogi prze\ RDP w Jqdrzejowie.
Radny S¿¿Barariskl pytaZ czy i kfedy bedE wybory ds rad soZeckich.
'Nast€pnie 

prosil rc wyjaÉnienie jak wygl-qd.a sprawa z organizowaniem

miasteczka ruchur
I

\
. .  . , . . 1  - . "
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Pytat iak ry914d.1 sprawa odptratnq,Éei za tereny Zowieckfe''
Na tar,gowiqy miQso sprzedaje siQ obek ubikacjf ,kiedy ta sprawa

uregulowarra,

86
b€d.zl

Zábral g?oq w qpnawJ.e Ogrodniczego Zakladu ilandloin¡egorktóry.ma k?opet

z uruchomieniem prod"ukcji.Ila neZLfwoÉci uruchornienia dwóch .hal produlr

cyjnych, nie mo2e uzyskaó zezwelenia ba budowqikomi.na,
IJ

Z kelei pytal dl.azego Pqzewodn:iezqcych."ad fto?éckich nie prosÍ' siq ne
, s e s j e  R a d y .

l r 'Pytal czy' daleJ lstnieje moáLiwoÉó opiniowania przez soZtysów ü!0BrZ&-

nia podatlf l.r.

Burrnistrz nf e byf w stanÍe udziel.ié wyezeirpuJqcyctr -odpowiedzi na

zád.ane'pytaniar-udzieli uyjafrrleú rad.demU na pi émie.
'Odpowie¿ziat  

krotko:
-wybory d.o rad. seleckich bqd,q przeprowadzone ,
-eo do towieetwa -jest n@vry projekt,ustawy ci, lowlectwie,
-sprawa miqsa jest to niekoúczqcy siq temat rzeka -przeprowadza si.q

laqalizcqig leleawlqyrrqyuneazana j€€t lokal-izacjar na kioski z !.r&i¿r='
dziwegó zdayzeníargdzie b€¿zie mo2na sprzedawaé mÍqso.

Burmístrz poinformowaZ. radnego, 2e wydal ju2 polecenie o przeniesienie
sprzeda2y miqsa poci  wiatq,
-Komim dJa SpóldzieLni Ognodniczej-wchodzi tu v/ gre ochrona ¡írod.owás
Rozwéj gospodarki nie msZe byó sprzeczny z interesami mieszkaiiców.
Na lokal izacjq komina urzqd wydaje decyzjqrale nie pamiqtam jaka jest
decyzja w teJ spr_awle wyjaéni.a Burmistrz, .
-Umoerznnfa - tak opiniujq sol tysirnie ty lko podatkurale takáe odsetek

'  üto"r"nia rat  podatkowych bada kornis ja na miejscu.Liczy s iq opinia
sottysa 1ub rad.y solecklej .
vdpowiedzi udzielone przez -Burmistrza satysfakcjonujq rad.negorrezygriu
j e z p r z e s y Z a n i a m r a p i . s e m n e j o d p o w i e d z i w p o r u s z a n y c r ] s p r a w a c $ ¿

Radny lÍrFoczqty pyta? jakie zamierzen:la ma Zarzqd Miejskf od.noÉnie
wylewiska nieczystoÉci  na Piaskach.

Monitowal ponad.to o nlezwüoc zny zakaz frand.iu na uli.cgch.Handel powini
odbywaó siq na targowicyrponiewa2 uLica do targowicy sq nieprze,jezdne
Przer,yodnicz4cy Rady -zwracany siq do Burmistrza i Zarz4du jako Raia,
aby od jutra nie byzo juz handlu na ulicach w obrEbie targowicy.
gdrnÉnie przeqo¡npo'wni wyjaÉnienia ud.ziela R.Kurkowski.
t(
Radna G.Petka wnioskowala w inaieniu wyborców rabr przynajmniej
jednq sesjq poÉwéqció sprawom wsi .
NastQpnie pyta?a dlaczego jest  róznica w cemie bi letów 1.zoo,-  zZ
migd.zy strefani . .
Przewsaniczqc; Rady wy¡asniar2e bywajE strefy odlegle i ,ys.rqrze tyn

"t: 
nttr.olano przy ustalaniu gen bf Letów, Zobowipza¿.si_1 *y¡ulnie 

'

(_,
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sprawQ i udzielió radnej konkretneJ' odpowled.4i.

Nie odpowiedzial kiedy odbqd.zie s.ie sesja poÉwiecona sprawom

roLniclwarponlewa2 mamy obecnie mnóstwo spra innych równie wa2riych

dla miásta i  gminy.
Radny i,;Maksalon wypowiada siQráe Jake Rada powinnlény przyjgé plan

swojej pracy.!t odbiorze spolecznym nie widaó pracy R.ad"y.

Byloby debrze¡aby ukierunkówaó pracq Rady.

Radna B.Kociszewska-lvlusial infornuje o sprawie przekazania 2Zobka

d1_a gminy.

Wnfoskowa?a o podjqcie jednego z punktów nastqpnej sesjf na ten

temat"Zwrócl1a siq z zapytaniem do Burmistrza Czy dotrzyma slowa

przyd.zielajEc lokal d.1a Klubu Seniora,

Nast9pnle wrócita do sprawy poruszon ej przez radnq na ostatniej

sesj i ra mianowicie wlqczenia uL.Torowej do miasta Jqdrzejowa,

l,{ieszkaúcy ci oczekujq na odpowÍedf, ,od Burmistrza.

Sprawa nie jest tak kosztowtra jak poÍnformowa? RadQ Burmistrz.
? . . ^ - ' f ) rLudzie ui tryIi skrzywdZéni przez poprzedniq RadQ i domagajq sie

sv¡oich pra1tl.
ua1 sz4 svrojq vqypowiedá skoneentrov¡a1a na sprawie targowicyrwedlug

oceny radnej targowica Jest dalej koszmaremrbyla zdaniaraby na

wybetonowanej czqÉcI postawió stoly z ul,KoÉcieLrtej.Sprzeda2 miqsa

nausi mieó stworzone odpouiiednie lvan-rrrkl..16 stolów ustawionych na

ul .KoÉcielngj  n ie bgdzie wykorzystanerul ica ta jest  n ieqygod.na na

handelrbo jest  u l icq wqskqrsq dwa przedszkolaruJ. ica jest  bardzé
p

lrczeszczana;r onadto monitowa.Sa o zmíanq lokalizacji parkingu

/róg u1.11 _Listopada a ul .KoÉci 'e lnej /  motyv,rujqc tymr2e spal Íny

z prykingu przedostaJq siq d.o mieszkari zlokalizorvangch wokóZ
. 1  \parkingu.

'Zwrócw.Za siq w imieniu wyborców o zajQcie siq t4 czqÉciq

miastarktóre jest  d.1a niego wizytówk4.
Pr"zewsd"niczqcy Rady udziela g?osu BurmistrzowL, w celu udzlelenia

wyJ aénienla. Ermistr z podtrzymuJe tezq, 2e obecnie'przyT4czenie

terenów na ul.Torowejl za torem p"zy ul,Malogoskiej o czym mówiZa

radna bqdzie kosztowaé kiLkadzieslqt mil ionów zlotychrzapewniZem

mÍeszkariców mówil BurmistrzrTe 2adne dziecko nie b€dzie chod.ziZo

do szkoLy d.e Podchojn i z leczenia bqd4 korzystaó w Jqd.rzejowie.

Mieszkadcy uIÍcy Towowej nic na tym nie tracqr2e nie bqdzie wT4czonz

do mias ta .

"est to jednak sprawa do dyskusji Radyi

w tej sprawie Zarz4a wykona;

BurmÍstrz zapeÍ,nii.rZe chqtnie wróci do.
ni-u z geodezjq.

Jakie Rada zajrnie stanowlskc
/

sprawy ul.ToroweJ po wyjaÉnie

(_
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Nast€pnie ustosunkowaZ siq do spravüy udostQpnienia lokaIu dla l(lubu

Sen iora .

Fárt ia PSL mia?a udostqpnÍó szafq i  n ie zrobi?a na czas.Do tej  pory

nie mialem 2adnych sygnaZów,

Rad.na B.Rogrrlska-PSl wpuÉcÍlo nowych Lokatoüów ,którzy níszcz4 lokal

Pan Burnr-istrz wprowadza w blqdr

Burmistrz odpowiadar2e nic na ten temat nie jest mu wj.adomJnnr

Mialem skargqr2e stamtqd vrieczorem wychodzil i mZodzi ludziet

zameldowa?em fuezesswÍ PSt. p.Nowakowskiemu o zaistnÍa?ym fakcier

Ad.16i Ze wzglqd.u na itlyczerpanÍe porzqqk" d"ziennego
Przewodniczqcy Rad.y zamlm4T obrady VI sesji.

JQdrzejswie
Protokótotua?a¡

I r  l .  A

Bf#HáF-

Pfzewodnl


